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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tyúktolvajok" 

A kormány sokat beszél a vidék, a magyar falu megmentéséről. Jómagam gyakran járom a dél-
somogyi kistelepüléseket, s lehet, hogy marginálisnak találják majd az alábbi problémát, de azok 
számára, akik a hagyományos vidéki életet akarják élni, egyáltalán nem mellékes gondról van szó. 
Sokéves probléma, hogy a környékbeli falvakban nem lehet tyúkot tartani, hiszen a szárnyasokat 
egyszerűen elviszi a róka. Az ittlévő üres házakban sokszor tucatnyi rókacsalád is tanyázik. Lábodi 
lakosok szerint például a vadászatra jogosult SEFAG vadgazdálkodási ágazat vezetője panaszukra 
azt közölte, hogy még szakmai segítséget sem tud nyújtani a településnek, mivel a lakott terület 
nem vadászterület. Településen belül tilos lőfegyvert használni, azt csak külön rendőrségi 
engedéllyel teheti meg a kijelölt, szakképzett ember. Ilyen jellegű kilövési engedélyt a 
környékünkön kizárólag Csurgó kapott, bár azt már más település is kérte.

Volt olyan falu, ahonnan 165 darab tyúkot vitt el a róka, kártérítés azonban nincs. Befogni az állatot,
megsebezni, elpusztítani szigorúan tilos, mivel a vad állami tulajdon. A rókák már olyannyira 
elszemtelenedtek, hogy néhol éjszaka ellepik az utcákat is. Ezek után jogos kérdés, hogyan várja 
bárki a falusi embertől, hogy állatot tartson? Ameddig ez így marad, addig a falusi is a boltban veszi
a tojást és a csirkehúst, tovább gazdagítva a multikat.


